



Avd.Rogaland

**Referat styremøte:** Mandag 15. mai. 2017. kl. 19.00.

**Tilstede:** Bjørn Reidar, Veslemøy, Tor Harry, Tor og Arild.

### **18.17. Gjennomgang referat fra sist**

Referat godkjent.

### **19.17. Økonomi - status v/kasserer**

- Plassleie/strøm – innbetalinger i rute?

Holmen, 5 stk ubetalte.

Hogstad, 2 stk inkasso, 5stk ubetalte.

Hodne, 9 stk ubetalte.

- Økonomi/delregnskap for hver enkelt campingplass

Dette er nå på gang og ble presentert første gang på dette styremøtet, og endelig regnskap for hver plass kommer i årsrapporten. Fordelingsnøkkel av utgifter mellom plassene og klubben utredes.

### **20.17. Rapport fra styrerepresentanter på plassene.**

Holmen. Fin påske, bra oppmøte, godt gjennomførte arrangement. Fornøyd med at styret kom på almannamøtet. Flere plassoppsigelser, og ledige plasser grunnet 8. meters regelen.

Hogstad. Går fint. Litt skuffet over at styret ikke kom på vårmøtet. Formannen var på utenlandsreise. Venter på toalettavklaring. Fullt belegg og folk på venteliste.

Hodne. Godt dugnadsarbeid. Godt gjennomførte arrangement. Container kostet 10 000 kr. pga private el.artikler o.l.og måtte kildesorteres av renovatørselskap ved mottak for tømning.

Dette er altfor dyrt og går på plassen sitt budsjett. Her må medlemmene ta ansvar!

Venteliste, det er vektige grunner for at den ikke henger oppe på plassen. Den er offentlig, og du kan ved behov kontakte Bjørn Reidar for innsyn i denne, da han har leirsjefenes siste versjon av denne. Ellers full plass, 3 på venteliste, ser ut som beboere trives i lag.

### **21.17. Holmen – leirsjefer/passord og tilgjengelige dokumenter.**

Det har i lengre tid versert forskjellige rykter/versjoner av indre stridigheter på Holmen mellom forrige leirsjefer/nye leirsjefer og styret. Dette stod også på trykk i årsrapporten, og dette beklager styret i ettertid.

Dette har det blitt jobbet med fra alle hold, og det er etter beste evne forsøkt å nøste opp i dette.

Forrige leirsjefer leverte fra seg riktige passord og dokumentasjon ved avgang, og disse er nå i bruk av fungerende leirsjefer og styret. Det viser seg i ettertid at det meste bunner ut i misforståelser og manglende kunnskaper, da disse dokumentene fra eldre dager ligger på 2-3 forskjellige PC'er. Dette vil nå bli systematisert og lagret på en plass, slik at slike hendelser skal unngås i fremtiden. Sånne ting er til stor og unødvendig belastning for alle involverte parter, og særlig når en må ta hensyn til at vi som driver med dette er vanlige folk med ulik kompetanse, som ikke alltid strekker til. Men, vi jobber på fritiden vår alle sammen, og gjør vårt beste for at medlemmene våre skal ha det gildt på camping.

Styret og tillitsvalgte vil gjøre alt for at et konstruktivt og godt samarbeid/miljø kan opprettholdes på Holmen framover, og forventer at alle er med og bidrar til dette, så me kan ha det gildt!

### **22.17. Manglende rapportering fra plassene til styret fra arrangement og allmannamøter:**

Styret mottar lite informasjon fra plassene fra avholdte allmannamøter og arrangement/gjestedøgn og økonomi. Håper rutinene kan forandres fremover på dette, så styret er litt bedre oppdatert på driften av plassene. Styret vil følge med på dette fremover.

### **23.17. Hogstad / Sandnes Kommune – avtalen me har pr. dato, og evaluering av denne.**

Styret er nå endelig i kontakt med kommunen, og holder på og forhandler om ny kontrakt med Sandnes kommune om åpning av toalettbygget mot at klubben tar en del av kostnaden med dette.

### **24.17 Klubbhuset – driftsansvar/husstyret/åpning og stengetider.**

Rutinene på renhold i klubbhuset må vurderes, og skal forbedres. Kom med forslag.

Styret mangler informasjon fra husstyret om ansvarsforhold ved bruk, og driftsplan på arbeid som må gjøres/gjenstår.

Åpning og stengetider er under vurdering. Musikken skal av seinest kl. 01.00 jfr. vårt reglement.

### **25.17. Bibelen – gjennomgang/oppdateringer**

Holmen. Sende ut faktura på plassleie og strøm medio juni.

## **9. Eventuelt**

- Bildegave Rocarsamling – Henges i gangen på klubbhuset siden dette er vårt offisielle klubborgan.
- Holmen – inngrep i klubbens strømskap og erstatningsansvar. - Under behandling.
- Vipps – brukes på alle våre plasser nå.
- Hjertestartere - nye batterier til disse er nå på plass.
- Arrangere et felles førstehjelp/hjertestarter kurs for våre medlemmer i løpet av året?  
Vil bli avholdt i samarbeid med Norsk Folkehjelp i løpet av året.

**NESTE STYREMØTE MANDAG 12 JUNI KL.19.00**